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To: .

- BD/DEIA/EU @minvws.nl]; IIEEEIM. -

BD/DEIA/EU[ @minjenv.nl]; @minvws.nl]
From: )

Sent: Mon 6/15/2020 6:39:50 PM

Subject: RE: overleg

Received: Mon 6/15/2020 6:39:50 PM

Zie je kans morgen hier contact over op te nemen?

Groet

van: [JJEXEZ. - eo/peia/eu JJEEE@minjenv.nl>
Verzonden: woensdag 10 juni 2020 18:55

; @minvws.nl>;

@minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg

vest IESE
Hartelijk dank voor jouw bericht. Ik zal hier volgende week contact over opnemen met [ERIE]
Met vriendelijke groet,

van: [IESE IEEE minvws.ni>Verzonden: woensdag 10 juni 2020 16:42

Onderwerp: RE: overleg

Dank voor je reactie. Ik snap watje zegt mbt het bijsturen van CIE en het innemen van een NL standpunt.
Natuurlijk werkt VWS daar graag binnen de mogelijkheden aan mee.

Ik heb (in cc) gevraagd om op het vlak van EU-samenwerking op het gebied van crisisbeheersing, intern VWS

de lead te nemen.

Idealiter vinden inzichten mbt crisisbeheersing ook zijn weg naar het paper waar VWS aan werkt over de inzet binnen EU post-
Covid.

Dat moet eind deze maand in HCEU liggen.

Het afstemmen van de verschillende trajecten vraagt zorgvuldig overleg, zowel binnen VWS als interdepartementaal.
SUE zal hierover op korte termijn nader contact opnemen.

Is dat met [EEEbij jou, of met een andere collega?

Verzonden: vrijdag 5 juni 2020 13:25

Aan: JEEEMe minvws.ni>; [IEEE - 0/0E1A/euJERE@ minenv.n~;INEXE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg

Half) dank voor je mail en ik zou graag hierover doorpraten en zeker dank voor jullie inzet!

Het punt dat ik in de hceu probeerde maken en mijn grootste zorg is dat als we niet nu actief een standpunt innemen de

agenda wordt bepaald door de Commissie. Die hebben een voorstel gedaan, dat (zonder evaluaties) een behoorlijke

inperkingen van de bewegingsvrijheid van lidstaten kan betekenen. De besluitvorming is QMV en de vorige keer (in

2018) 1s het maar beperkt gelukt om voorstellen bij te sturen. Mijn inzet is nu om daar een alternatief tegenover te zetten

dat meer recht doet aan de rol van de lidstaten ook langs de lijnen die benoemde in de HCEU. Dus volgens mij zitten
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we inhoudelijk behoorlijk op dezelfde lijn. Dat ons standpunt verder kan en moet ontwikkelen is evident, maar er is wel

degelyjk urgentie.
Om een voorbeeld te geven. Dui wil nog een keer deelnemen aan ons likeminded overleg, maar is daarna vooral

voorzitter en dus minder likeminded. Ik wil die beinvloedingsmogelijkheid (in overleg met de PV en BZ) niet missen.

We kunnen altijd bellen, maar ik zal ook een overleg inplannen met de meest betrokken departementen om ook voor de

langere termijn standpunt te bepalen.
Hartelijke groet [RFS
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